Brilliant Construction & Survey Co., It ontributed to a Menitonious Service Award Scheme for Hong Chi Monninglight School, Tuen Mun

Recently, Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun organized a half-year activity called Meritorious Service Award Scheme which is starting from September 2018 to April 2019. The purpose of this scheme is encouraging student to put effort into school services and helping others proactively. **Brilliant Construction & Survey Co., Ltd** sponsored Hong Chi Morninglight school to hold the event.

Hong Chi Morninglight School established in 1991 and upholds Hong Chi Association's value which is providing quality services in educating, training and empowering people with intellectual disabilities and their families. "Hong" in Chinese means "to assist", it shows that they are mainly focus on the ability of people with intellectual disabilities that they can achieve. They believe that people with intellectual disabilities should be given every opportunity to develop physically, intellectually, socially, spiritually and emotionally.

All the above donations been greatly assisted and arranged by The Professional and Social Services Association (PASS). Thanks for the PASS's full support and assistance.

波旗建築及測量有限公司 大力贊助匡智屯門晨曦學校舉辦 款心服務獎嘉許計劃

最近, 匡智屯門晨曦學校舉辦了一個為期半年的熱心服務獎嘉許計劃, 該計劃由2018年9月開始至2019年 4月完結。這個計劃的主要目的是鼓勵學生積極參與 學校服務和幫助別人。這個活動是由浚煇建築及測量 有限公司。

E智屯門晨曦學校於1991年成立並本著E智的精神, 為智障人士及他們的家庭提供優質教育、適切的培訓 及其他賦權的機會,使其得以發展。「匡」是匡扶、 幫助的意思,這亦反映他們比較著重智障人士的能力 。他們相信 障人士應獲得各種機會,在德、智、體 、群、情感及心靈等領域上盡展所能。

以上捐款活動都得到了職業及社會服務協會(PASS)的 大力協助和安排,感謝PASS的鼎力支持和協助。

2

